
БІОГРАФІЯ 

Освіта: Національний Авіаційний Університет (магістр права), Одеська національна юридична 

академія (магістр права інтелектуальної власності).  

З 2006 року по 2010 рік - менеджер комерційної служби, лінейний менеджер в Приватному 

акціонерному товаристві «Авіакомпанія «Українські вертольоти». Займався узгодженням 

контрактів, договорів, угод між компанією та урядовими організаціями, а також ООН, 

організовував роботу компанії у відповідних місіях. З лютого 2010 року по серпень 2015 року - 

керуючий партнер та генеральний директор Юридичної компанії «Правова гільдія «ВікторіАл», з 

2015 року - керуючий партнер Адвокатського об’єднання «Suprema Lex». 

Спеціалізація:  медіація, право інтелектуальної власності, кримінальне та авіаційне право. 

Загальний юридичний стаж – 13 років. З 2014 року – адвокат. З 2012 року – сертифікований 

медіатор. Має сертифікат бухгалтера. Член Правничої асамблеї АПУ з 2013 року по 2015 рік, а 

також з 2017 по 2019 рік. З 2015 року Член Асоціації адвокатів України. Має досвід діяльності в 

складі робочих груп при Кабінеті Міністрів України, Верховній Раді України, є експертом 

комітету з захисту бізнесу при Федерації роботодавців України. Автор кількох сотень публікацій 

у ділових та наукових виданнях. Окрім всього, надавав юридичні послуги громадським 

організаціям (NGO) в сфері дошкільної та шкільної освіти, аналізував норми законодавства та 

судову практику, склав численну кількість правових висновків та меморандумів, аналізував, склав 

та надав супровід угод, в т.ч. угод з будинками дитини тощо, представнитво освітних закладів в 

судових спорах. 

За версією рейтингу юридичних компаній видання «Юридична газета» Адвокатське об’єднання 

«Suprema Lex» входить до 100 кращих юридичних компаній України починаючи з 2016 року. 

Юридичний довідник Ukrainian Law Firms у 2018 році розповідає про АО «Suprema Lex» як про 

об’єднання, що спеціалізується у питаннях банківського, фінансового, авіаційного та морського 

права.  

ПЕРЕДВИБОРЧА ПРОГРАМА 

При здійснені діяльності керуватимусь принципами професіоналізму та відкритості, 

раціональності та пріоритетності. Вважаю, що діяльність Асоціації правників України має бути 

значною мірою спрямована на розвиток молодого покоління. У зв’язку з цим, за час здійснення 

своєї діяльності планую: 

- Організовувати масові локальні та всеукраїнські спортивні заходи з метою посилення 

командного духу всередині спільноти; 

- Активно співпрацювати зі студентами, залучати нові молоді обличчя, мотивувати їх, 

розвивати в них інтерес до професії юриста; 

- Знаходити нові форми проведення заходів (форумів, конференцій), зокрема розширити та 

удосконалити сферу онлайн-освіти; 

- Реалізовувати численні освітні проекти, запускати такі проекти у нових форматах; 

- Створити платформу для самоосвіти практикуючих адвокатів; 

- Допомагати у працевлаштуванні студентам, що здобули освітній рівень бакалавра та 

магістра у сфері права; 

- Співпрацювати з державними органами з метою лобіювання інтересів української 

юридичної спільноти;  

- Створювати нові ініціативи та стандарти юридичної професії і впроваджувати їх в життя; 

- Розширювати можливості у співпраці зі ЗМІ (як друкованими, так і телевізійними). 


